



Company profile





المقدمة

الجمال هو السمة التي تسعى لها البشرية دائمًا فهو يحاكي الفطرة الطبيعية التي جبل عليها الإنسان وأفضل الطرق للحصول على الجمال اللجوء الى الطبيعة واستنباط خيراتها كونها طبيعية وآمنة وتناسب جميع البشر على اختلاف بشراتهم وجيناتهم وهذا تمامًا ما نسعى جاهدين لتقديمه وبفضل الله أصبحت لنا سمعة طيبة وصدى واسع في هذا المجال

Introduction

Beauty is the characteristic that humanity always strives for, as it simulates the natural instinct upon which man is created . The best way to get beauty is to resort to nature and derive its natural and safe benefits that suitable for all human beings with different skin and genes. This is exactly what we strive to offer. Thanks to God, we have a good and wide reputation in this field

قصة المشروع

تُعدُّ مهنتنا جزءًا من تراثنا العريق، حيث توارثناها عبر الأجيال. بدأت قصتنا منذ أكثر من ١٢ عامًا برؤية واضحة للشغف في إنتاج وتقديم منتجات طبيعية متميزة للعناية بالشعر والبشرة. بفضل خبرتنا المتراكمة وتجاربنا الناجحة مع زبائننا، استطعنا بناء علامة تجارية ذات سمعة طيبة في السوق.

اليوم، نفخر بتوفير منتجاتنا في أكثر من نقطة بيع في بلد المنشأ مملكة البحرين، والمملكة العربية السعودية ودولة الإمارات العربية المتحدة، ونسعى باستمرار للتطوير والابتكار، ملتزمين بتقديم الأفضل لعملائنا.



our story

Our profession is part of our rich heritage, passed down through generations. Our story began more than 12 years ago with a clear vision of passion to produce and provide premium natural hair and skin care products. With our accumulated and successful experiences with our customers, we have been able to build a reputable brand in the market.

Today, we are proud to provide our products in more than one point of sale in the country of origin, the Kingdom of Bahrain, the Kingdom of Saudi Arabia and the United Arab Emirates, and we constantly strive to develop and innovate, committed to providing the best for our customers.

الرؤية والرسالة

الرؤية

الريادة في مجال المنتجات الطبيعية على مستوى المنطقة



الرسالة

السعي لتقديم أفضل المنتجات الطبيعية التي تتوافق مع المعايير العالمية



vision & mission

vision

Leadership in the field of natural products at the regional level

mission

Striving to provide the best natural products that comply with international standards



القيم

الأصالة والطبيعة

منذ أن بدأنا ونحن نختار المكونات بعناية فائقة لتكون طبيعية ومن هويتنا وتراثنا لتناسب مع طبيعة أجسامنا وبيئتنا

رضا العملاء

من أهم القيم التي يركز عليها مشروعنا لأننا نؤمن أن العملاء هم شركائنا في النجاح وعصب هذا المشروع ولذلك نهتم بتقديم خدمة عملاء استثنائية قبل وبعد البيع

الجودة

نحرص على اختيار أفضل وأجود المكونات ونهتم بتفاصيل التصنيع والتعليب لتقديم منتج نهائي ذو جودة عالية يتوافق مع معايير عالمية



Value

Originality and naturalness

Since we started, we have been choosing the ingredients very carefully to be natural and from our identity and heritage in order to suit the nature of our bodies and our environment.

Quality

We are keen to choose the best and finest ingredients and pay attention to the details of manufacturing and packaging to provide a final product of high quality that meets international standards

Customers satisfaction

One of the most important values on which our project is based, because we believe that customers are our partners in success and the backbone of this project. Therefore, we care about providing exceptional customer service before and after the sale.



الأهداف

بناء قاعدة جماهيرية واسعة وراضية عن مستوى الخدمة
والمحافظة عليها
السعي الدائم لمواكبة التطورات في المجال وتقديم أفضل
الخدمات
نشر الوعي الصحي بأهمية الارتباط بالطبيعة وتأصيل الإرث الشعبي
بطرق مبتكرة
بلوغ أقاليم أخرى ومختلفة لتعريفهم على الثقافة العربية وعلاقتها
المتجذرة بالطبيعة

Goals

Building and maintaining a wide audience base that is satisfied with the level of service

Constant striving to keep abreast of developments in the field and provide the best services

Spreading health awareness of the importance of connecting to nature and rooting people's heritage in innovative ways

Reaching other and different regions to introduce them to Arab culture and its deep-rooted relationship with nature

Shampoo

يصنع الشامبو من خلصات عشبية وبكونات ذات غالبية طبيعية وعشبية. ويعتبر من أكثر المنتجات مبيعا لدينا وننتج حاليا ٨ أنواع من الشامبو تناسب مختلف الاحتياجات

Our shampoo is crafted from herbal extracts and predominantly natural and herbal ingredients. It ranks different types of shampoos, catering to ٨ as one of our best-selling products. Currently, we offer diverse needs



Henna

تتميز الحنة بكونها بديلا طبيعيا لـ١٠٪ للأصباغ، وخصوصا للشيب والشعر الابيض فقد طورنا بعض الطرق التي تم توارثها من الأجداد، الى أن انتجنا الحنة السوداء الطبيعية حيث تعتبر حلا أمثل لتغطية الشعر الأبيض بعيدا عن الأصباغ

natural alternative to dyes, especially for gray and white hair. We've ١٠٪ Our henna stands out as a honed methods passed down through generations to produce our natural black henna, the ideal solution for covering gray hair without using synthetic dyes



Protection Serum & Conditioner

سيروم الحماية والبلسم

يعتبر السيروم حلا أمثل لأضرار الشعر الناتجة عن مصفات الشعر كالاستشوار التي تعرض الشعر للحرارة، فيقوم بتغطية الشعر وحمايته، وكذلك بلسم ماسك الاعشاب الذي يساعد على حماية الشعر وتقويته.

Our serum is the perfect solution for hair damage caused by styling tools like hairdryers that expose hair to heat. It covers and protects the hair. Similarly, our herbal mask conditioner helps strengthen and shield the hair



Soap

يتميز الصابون الصلب لدينا بكونه طبيعي ومناسب لمختلف أنواع البشرة، ويساعد في حل وتخفيف العديد من مشاكل البشرة.

Our solid soap is distinctively natural and suitable for various skin types. It addresses and alleviates many skin issues



Oils

يعتبر زيت الأعشاب المكون من ٢٠ عشبة طبيعية ومفيدة، احدى أكثر المنتجات مبيعا ورغبة لدينا، حيث يساعد في حل مشكلة تساقط الشعر ويسهم في تكثيفه، وتتووع أنواع الزيوت لدينا وتتميز بأنها معصورة على البارد حيث لا تفقد قيمتها وفوائدها.

beneficial natural herbs, is among our top-selling and most desired ٢٠ Our herbal oil, comprising products. It addresses hair loss issues and aids in thickening the hair. Our range of oils is diverse, and they are cold-pressed, ensuring they retain their intrinsic value and benefits



Body Scrubs

السفرة (المقشرات)

تمتاز أنواع السفرة لدينا اضافة لكونها ذات غالبية طبيعية بأنها كريمية، حيث تعمل على تنظيف وترطيب البشرة في نفس الوقت.

In addition to being predominantly natural, our scrubs have a creamy texture. They cleanse and moisturize the skin simultaneously



Rose Water

ماء الورد

استطعنا أن نضيف لماء الورد المعروف منذ القدم الطابع الحديث والتميز حيث ننتج بأشكال مختلفة تساعد في حل مشاكل البشرة وغيرها.

We've managed to infuse a modern and unique twist into the age-old rosewater. We produce different types that help address various skin issues and more



Roll-On Deodorant

مزيل العرق

يتميز مزيل رائحة العرق كونه منتج ذو غالبية طبيعية غني بالفيتامينات، يناسب الجنسين وجميع الأعمار، تدوم حمايته لفترة أكثر من يومين، لا يسبب أضرار جانبية.

The deodorant is characterized by being a mostly natural product rich in vitamins, suitable for both genders and all Ages, its protection lasts for more than two days, does not cause any collateral damage.





فريق العمل

لدينا طاقم عمل وإدارة بحرينية يترأسهم صاحب الشركة محمد عبدالجليل الحواج، مقسم لعدة أقسام، قسم المبيعات وخدمة العملاء حيث ينصبون للعملاء الاهتمام الأول لتلبية احتياجاتهم وارضائهم، قسم التسويق الحريص على ابراز الشركة بأفضل حل وصورة ومواكبة الاعلام الحديث، قسم الجودة حيث مراقبة جودة المنتج قبل وبعد اطلاقه، وغيرها من المهام الموزعة تحت بيئة عمل نشطة ومجتهدة وتسعى للأفضل دائما

Introduction

We operate under the leadership of the company's owner, Mohammed Abdul Jalil Al-Hawaj, who oversees our dedicated staff and administrative team.

Our organization comprises several essential departments, each playing a pivotal role in our success. The exceptional Sales Department places customers at the forefront, prioritizing their needs and satisfaction. The Marketing Department is dedicated to promoting our gaming company's solutions and image while staying up-to-date with contemporary trends and influencers. Our Quality Department meticulously monitors products both before and after they provide entertainment, ensuring top-notch experiences for our users. All these departments collaborate within a diligent and constantly improving work environment, always striving for excellence



العملاء وانتشار المنتج

تنتشر منتجاتنا في مملكة البحرين حيث نتعامل مع أغلب الأسواق والصيدليات، مثل كارفور، اللولو هايبر، وغيرها الكثير الأسواق، ونتجه لزيادة فروعنا، ونسعى دائما للتوسع والانتشار حيث نعمل على الانخراط في أسواق الدول المجاورة وخصوصا دول الخليج.

Customers and product spread

Our products are spread in the Kingdom of Bahrain, where we deal with most markets and pharmacies, such as Carrefour, Lulu Hyper, and many other markets. We are moving to increase our branches, and we always seek to expand and spread as we work to engage in the markets of neighboring countries, especially the Gulf countries.

تواصل معنا Contact Us



38441118 - 66900550



natural.forever@yahoo.com



www.naturalforeverbh.co





Natural Forever

